
 
Møteprotokoll 

 
 
Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Telefonmøte 
Dato: 04.10.2016 
Tidspunkt: 09:00-09:45 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ågoth Boberg MEDL  
Kitty Karlsen MEDL  
Jan Helge Jensen MEDL  
Eilif Andersen 
Aslaug Thomassen 

MEDL 
MEDL 
 

 

   
   

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   

 
Merknader 
 

 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
  
  

 
 
 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
______________________ ______________________ _______________________ 
Kitty Karlsen  Ågoth Boberg 



  



                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 18/16 Sykestuefunksjonen  2015/196 
 
 

PS 18/16 Sykestuefunksjonen 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 04.10.2016  
 

Behandling: 
Forslag fra eldrerådet: 
Vi har kommet fram til følgende gode grunner til at kommunen må få beholde 
sykestuefunksjonen. 

1. Vi har en stor andel eldre i kommunen som ofte må få behandling på sykestua i.v. 
behandling av antibiotika, diabeteskontroller, cystostaticabehandling i.v., 
blodoverføring, ekg, osv. osv. 

2. Lange avstander både mot nord og sør for å komme til sykehus, - og verst mot sør pga 
Kvænangsfjellet som ofte er stengt om vinteren. Spesielt vanskelig for pasienter fra Ytre 
Kvænangen som er avhengig av båt. 

3. For rekruttering av helsepersonell, både leger og sykepleiere. Det blir mer interessant å 
jobbe og gir god praksis for turnusleger. 

4. Avlaster UNN med «ferdigbehandla» pasienter. 
5. Eldrerådet er sterkt imot at sykestuefunksjonen flyttes til Nordreisa. Mener at det blir for 

lange avstander og for problematisk for pårørende å besøke de syke. Sykestue i 
heimkommunen vil også føre til behandling totalt sett. (Trygghet, nærhet og 
helsepersonellet kjenner pasientene bedre og det blir bedre kommunikasjon.) 

 
Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Vi har kommet fram til følgende gode grunner til at kommunen må få beholde 
sykestuefunksjonen. 

1. Vi har en stor andel eldre i kommunen som ofte må få behandling på sykestua i.v. 
behandling av antibiotika, diabeteskontroller, cystostaticabehandling i.v., 
blodoverføring, ekg, osv. osv. 

2. Lange avstander både mot nord og sør for å komme til sykehus, - og verst mot sør pga 
Kvænangsfjellet som ofte er stengt om vinteren. Spesielt vanskelig for pasienter fra Ytre 
Kvænangen som er avhengig av båt. 

3. For rekruttering av helsepersonell, både leger og sykepleiere. Det blir mer interessant å 
jobbe og gir god praksis for turnusleger. 

4. Avlaster UNN med «ferdigbehandla» pasienter. 
5. Eldrerådet er sterkt imot at sykestuefunksjonen flyttes til Nordreisa. Mener at det blir for 

lange avstander og for problematisk for pårørende å besøke de syke. Sykestue i 
heimkommunen vil også føre til behandling totalt sett. (Trygghet, nærhet og 
helsepersonellet kjenner pasientene bedre og det blir bedre kommunikasjon.) 

 
 



 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 


